

A modern living room interior featuring patterned curtains, a coffee table, and a rug. The room has a high ceiling with a decorative crown molding and a large, round, wooden pendant light. The walls are a warm, reddish-brown color. The floor is covered with a large, black and white striped rug. In the center, there is a light-colored, oval coffee table with two thick, cylindrical legs. On the table are several decorative objects, including a brown ceramic vase and a wooden sculpture. To the left, there is a yellow armchair. In the background, there are large windows with white frames, partially covered by curtains with a bold, abstract pattern in shades of yellow, brown, and white. A patterned ottoman is also visible in the background.

CASAMANCE

SPRING SUMMER 2022
FABRICS

CASAMANCE

Des voiles légers, des velours précieux, des satins cossus, des mélanges magnifiquement harmonieux... Chaque création de notre nouvelle collection de tissu est imaginée sur une base somptueuse au toucher unique, dans une palette de couleurs savamment équilibrée : tantôt rafraîchissantes et minérales, tantôt ardentes et intenses.

Inspirés d'œuvres abstraites ou de la générosité de la nature, les motifs apportent leur personnalité singulière. Les broderies et textures sont travaillées avec une minutie remarquable.

Un voyage artistique aux influences multiples, une énergie créatrice et particulièrement riche, la promesse d'un véritable plaisir tactile et sensoriel.

Airy voiles, exquisite velvets, plush satins, wonderfully harmonious blends... Each element of our new fabric collection is created on a magnificent base with a unique texture, in a skilfully worked colour palette : some cool and elementary, some fiery and intense.

Inspired by abstract artwork or the richness of nature, the designs add their unique personalities. The embroideries and textures display remarkable detail.

An artistic voyage with many influences, a creative and exceptional energy, the promise of tactile and sensorial pleasure.

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



FASCINATION

CASAMANCE

FASCINATION

Broderies envoûtantes aux tonalités ardentes

Une œuvre d'une rare puissance, dont la force émane à la fois de la forme, de la couleur, et de la matière. **Fascination** exerce un charme magnétique par la démesure de ses motifs, le raffinement de ses teintes et le contraste de ses textures. Si les motifs géométriques sont obtenus par un jeu d'armure, les formes semblent avoir été découpées puis apposées manuellement sur le satin de coton. Certaines seront rebrodées, avec une richesse de fils et une diversité de points. Destiné à la confection de rideaux, **Fascination** se coordonne au papier peint Assemblage.

Bewitching embroideries in fiery shades

*A creation with unusual strength, its power comes from the shape, the colour and the material. **Fascination** has a magnetic attraction thanks to its oversized patterns, the refinement of its shades and the contrast between its textures. If the geometric designs are created in the weave, the shapes seem to have been cut and then manually repositioned on the cotton satin. Some are over-embroidered, with a myriad of yarns and different stitches. Designed for curtains, **Fascination** coordinates with the Assemblage wallpaper.*



5004 01 28



5004 02 25



5004 03 22



5004 04 19

Embroidery on a cotton satin

100% cotton (viscose and acrylic embroidery) - width 132 cm (52") - 4 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



CONVEXE

CASAMANCE

CONVEXE

Nuancier cadencé au velouté infini

Figures anguleuses et arrondies s'imbriquent et se révèlent dans un graphisme à l'esprit Arty. Habillées de teintes lumineuses ou profondes, ces formes viennent couvrir un velours et semblent épouser la matière. Elles sont soulignées d'une couleur contrastée qui leur confère une belle profondeur. Il est destiné à la confection de sièges et de rideaux.

Infinitely velvety rhythmic palette

Angular and curved figures overlap and emerge with Arty style. Dressed in luminous or deep shades, the shapes cover a velvet and seem to embrace the material. They are underlined with a contrasting colour that gives them depth. It is designed for seating and curtains.



5049 01 55



5049 02 69



5049 03 12

Digital printing on velvet
100% polyester - width 138 cm (54 1/3") - 3 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



OPULENCE

CASAMANCE

OPULENCE

Velours côtelé, intense et fastueux

Casamance réinterprète la matière dans une partition très contemporaine. **Opulence** emprunte l'apparence du velours côtelé et se décline en une large gamme de teintes intenses. Il se prête merveilleusement à la confection de sièges.

Indulgent and luxurious corduroy

*Casamance reinterprets materials with a contemporary twist. **Opulence** looks like corduroy velvet and is available in a wide range of striking shades. It is perfect for seating.*



Corduroy chenille
53% polyester, 47% acrylic - width 142 cm (56") - 14 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



OPIUM

CASAMANCE

OPIUM

Exubérance végétale et colorée sur un velours somptueux

Palmeraie de velours, aux 1001 nuances fascinantes, féériques... aux 1001 détails raffinés, enchanteurs... Mystère et profondeur caractérisent cette étoffe aux teintes sourdes de laquelle émane une envoûtante lumière. **Opium** est parfaitement coordonnée au papier peint Persée.

Colourful and abundant botanicals on a sumptuous velvet

*A velvet palm grove with 1001 fascinating and magical shades... with 1001 enchanting and refined details...Mystery and depth characterise this fabric in muted shades from which emerges a spellbinding light. **Opium** coordinates perfectly with the Persée wallpaper.*



4997 01 52



4997 02 57



4997 03 62



4997 04 67

Knitted and printed polyester velvet
100% polyester - width 138 cm (54 1/3") - 4 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



NÉOFÉLIS

CASAMANCE

NÉOFÉLIS

Faune & flore fabuleuses, graphismes prodigieux

Avec son univers étonnant, **Néofélis** capture le regard dès le premier instant. Un graphisme d'une belle finesse associe géométrie, végétation et motif animalier pour constituer un tableau d'une grande modernité. Les couleurs sont intenses, exaltées par l'impression sur un satin de coton. Fabriqué en Italie, **Néofélis** est proposé en trois coloris. Sur la douceur de l'étoffe, le céladon s'associe au topaze, le tabac au noir, et le vert olive au jaune mimosa. **Néofélis** se coordonne au papier peint Bélize.

Fabulous flora & fauna, stunning graphics

With its amazing style, **Néofélis** catches the eye at first glance. An elegant style, combined with geometry, vegetation and animal patterns, creates an extremely modern whole. The colours are intense, further emphasised by the print on cotton satin. Made in Italy, **Néofélis** is available in three colours. On a soft fabric, celadon combines with topaz, tobacco with black and olivegreen with mimosa-yellow. **Néofélis** coordinates with the Bélize wallpaper.



4971 01 72



4971 02 73



4971 03 74

Digital print on cotton satin
100% cotton - width 140 cm (55") - 3 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



LYRIQUE

CASAMANCE

LYRIQUE

Voile léger et poétique au nuancier délicat

Lyrique est une collection de voiles en 330 cm de haut, déclinés dans une palette de 30 teintes inspirées de la nature. Sa grande largeur, sa légère transparence, un effet de trame et de subtiles nuances sont ses principaux atouts. Mêlant le lin au polyester, la collection exprime une élégance naturelle. **Lyrique** se prête à la confection de rideaux auxquels elle assure un tombé harmonieux.

Romantic and delicate voile in subtle shades

Lyrique is a collection of 330 cm-width voiles, in a palette of 30 shades inspired by nature. Its large width, subtle transparency, the weave and subtle shading are its principle qualities. Blending linen and polyester, the collection has a natural elegance. **Lyrique** is ideal for curtains and guarantees a graceful drape.



Polyester linen voile
50% polyester, 50% linen - width 325 cm (128") - 30 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



LUNARIA

CASAMANCE

LUNARIA

Ouvrage merveilleusement subtil de nuances et de fils

Sur l'étoffe, ses médaillons sont imprimés dans des teintes fondues aquarellées, puis rebrodés à certains endroits d'un point plat plus ou moins dense. La richesse réside dans l'association subtile des couleurs. **Lunaria** est proposée en quatre coloris, dont un neutre illuminé en touche par l'ambre et le tabac.

Wonderfully subtle display of nuance and yarns

*On the fabric, the medallions are printed in watercolours, and then over-embroidered in some places with a more or less dense flat stitch. Its richness comes from the subtle colour associations. **Lunaria** is available in four colours, including a neutral lifted by touches of amber and tobacco.*



4983 01 24



4983 02 21



4983 03 18



4983 04 15

Over-embroidered print on a viscose-linen base
75% viscose, 25% linen (viscose embroidery) - width 130 cm (51¼") - 4 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com



VOYAGE IMAGINAIRE

CASAMANCE

VOYAGE IMAGINAIRE

Luxuriante broderie végétale et colorielle

Voyage Imaginaire raconte un paysage à l'aube, alors que la nature s'éveille. Par petites touches, les couleurs recréent une végétation fabuleuse. Les fils d'une broderie très dense jouent avec les effets mats et brillants sur une extraordinaire étoffe de coton et lin joliment mixés. A coordonner au papier peint Marakanda pour des mises en scène toujours plus enveloppantes.

Luxurious and colourful botanical embroidery

Voyage Imaginaire introduces a landscape at dawn, when nature reawakens. With small Impressionist strokes, the colours come together and merge into flamboyant bushes. Dawn breaks to reveal the beauty of the landscape and, on the fabrics, plumage, colours and foliage become one. Coordinate it with the Marakanda wallpaper to create inviting settings.



4972 01 27



4972 02 37



4972 03 47



4972 04 57



4972 05 67

Cotton-linen embroidered with a viscose yarn for a matte - lustrous finish
50% cotton, 50% linen (viscose embroidery) - width 124,5 cm (49") - 5 colours

Press Contact : Nathalie DUCOULOMBIER - n.ducoulombier@casamance.com

casamance.com